
بودجه99 منطقه9 بیش از صددرصد محقق شد
مدیر منطقه9 شهر اصفهان در نشست خبری:

مدیــر منطقه9 شــهر اصفهان از تحقــق بیش از 
صددرصدی بودجه سال99 منطقه9 شهر اصفهان 
تا مهرماه ســال جاری خبــر داد و گفت: درصدد 
هستیم مازاد بودجه امسال را به بهترین نحو برای 
شهروندان هزینه کنیم. علیرضا رفیعی در شصت 
و هفتمین نشســت خبری از سلسله نشست های 
خبری »سه شنبه ها با رسانه« که به صورت مجازی 
با مشارکت اصحاب رســانه برگزار شد، با اشاره به 
اینکه از چند ماه پیش دستور کار ویژه برای منطقه 
9 تدوین شده است اظهار کرد: بخشی از انعکاس این 
کار ناشــی از مراجعه معتمدان به شهرداری است. 
وی ادامه داد: مدیریت ســابق منطقه برای احداث 
خیابان بهشت تلاش بسیار کرد اما شاهد اتفاقات 
جدی که سبب گشایش بخش هایی از این خیابان 
برای کاهش تلفات و آسیب ها باشد، نبودیم. مدیر 
منطقه 9 شهر اصفهان تصریح کرد: در این مدت به 
صورت جدی به پروژه بهشــت نگاه عمیق و دقیق 
داشــتیم که در این زمینه تیم شهرداری منطقه 9 
اقدامات خاص و ویژه ای در طی هشت ماهه امسال 
انجام داده و دستور کار اول ما رفع موانع و مشکلات 
پروژه های عمرانی بود. وی با بیان اینکه توجه ویژه 
به مطالبات مردم در زمینه های مختلف هم دیگر 
اقدام در منطقه بود گفت: روش های مختلفی برای 
این کار وجود دارد که ملاقات های مردمی یکی از 
رویه های رایج در این خصوص بود. رفیعی با اشاره 
به اینکه سرفاصله اتوبوس ها در خیابان میرزاطاهر 

20 دقیقه و بعضاً بیشتر بود افزود: با پیگیری منطقه 
و هماهنگی با اتوبوس رانی این مشــکل با افزایش 
تعــداد اتوبوس ها به 14 دقیقه رســید و در برخی 
موارد به هشت دقیقه هم کاهش یافت. وی با اشاره 
به اینکه یکی دیگر از شیوه های ما برای پرداختن به 
خواست مردم این بود که اتفاقات رخ داده را رصد، 
تحلیل، بررسی و به شکل جدید و متمایز از سابق 
طراحی کنیــم اظهار کــرد: در بازدیدهای محلی 
متوجه شدیم ســالمندان منطقه در نقاطی تجمع 
دارند که مناسب سازی نشــده، بنابراین به صورت 
جدی به محل های تجمعی سالمندان توجه کردیم. 
حوزه زیباسازی و اجرایی، طراحی های جدیدی برای 
این نقاط داشت تا محلی برای تبادل تجربه شکل 

گیرد که در این راستا، پاتوق تجربه ایجاد و الگویی 
برای مناطق 15گانه شد. مدیر منطقه 9 شهرداری 
اصفهان تصریح کرد: یکی دیگر از دســتورکارهای 
ما در منطقه، پرداختن بــه ویژگی ها و مختصات 
فراموش شده منطقه است؛ در میان مناطق 15گانه 
منطقه 9 ویژگی منحصر به فرد آب و هوایی و فضای 
سبز دارد که بر همین اساس می توانیم چشم اندازها 

و افق های خاصی برای منطقه ترسیم کنیم.
ایجاد گذر تاریخ حدفاصل کوه آتشگاه 

تا منارجنبان
مدیر منطقه 9 شهر اصفهان با اشاره به مفهومی به 
نام »روان جغرافیا« در توضیح این مفهوم و ارتباط 
آن با ویژگی های منطقه 9 اظهــار کرد: طبق این 

مفهوم می توان با پرسه زدن در نقاط فراموش شده، 
سعی در کسب تجربه از آن نقطه داشته باشیم چراکه 
ابزار روان جغرافیا پرسه زدن و کشف واقعیات، ورود 
به زمان و کسب تجربه و اندوخته هایی از تجربیات 
و انباشت هایی است که فضای شهری برای پروژه ها 

دارد. 
وی با بیان اینکه یکی از پروژه هــای منطقه، گذر 
تاریخ است گفت: از سال گذشته تاکنون سعی شده 
حدفاصل کوه آتشگاه تا منارجنبان به محیطی برای 
گردشگری طبیعی تبدیل شــود که این موضوع 
سبب می شود ما محور گردشــگری پیاده راه را به 
عنوان عنصر اصلی در معرفی منطقه 9 با پرداختن 
به نقاط فراموش شده معرفی کنیم. رفیعی افزود: 
در دل گذر تاریخ، زیرمجموعه های متعددی وجود 
دارد. وی تصریح کرد: در این پروژه با اســتفاده از 
تجربه کشاورزان و با اســتفاده از شرایط محیطی، 
تجربه ها در زمینه کشاورزی به مشارکت گذاشته 
می شود. مدیر منطقه 9 شهر اصفهان تصریح کرد: 
همچنین با توجه به اینکه یکی از عرفای کشور به نام 
عمو عبداله کارلادانی، در منارجنبان مدفون است، 
باغی را به نام باغ عرفا در این نقطه طراحی خواهیم 
کرد. وی با اشاره به اینکه پروژه دوم اصلی در منطقه 
9 ایجاد لوپ گردشگری گل و گیاه است ادامه داد: 
یکی از پتانسیل های منطقه گلخانه های خیابان های 
قدس، بهشت و شهید حجازی است که تبدیل یک 
یا چند خیابان به میدان گاهی برای گردشگری گل 
و گیاه می تواند برای مردم اثربخشی داشته و شرایط 

تعاملی بین افراد خانواده ها را افزایش دهد.

معاون خدمات شهری شهرداری اصفهان:

افزایش 3 برابری ظرفیت تولید 
انرژی خورشیدی

مریم یادگاری / گروه اســتان ها: معاون 
خدمات شهری شــهرداری اصفهان گفت: طی 
چند سال گذشــته که ســاخت نیروگاه های 
خورشیدی در دستور کار شهرداری اصفهان قرار 
گرفته تا مهرماه سال جاری از انتشار بیش از یک 
هزار و 105 تن گازهــای گلخانه ای جلوگیری 

شده است.
حسین امیری، با اشاره به اینکه از ابتدای نصب 
نیروگاه های خورشیدی در ســال 92 تا پایان 
مهرماه ســال جاری حدود یک میلیون و 600 
هزار کیلووات ساعت برق در شهر اصفهان تولید 
شده اســت اظهار کرد: با توجه به عدم استفاده 
از سوخت های فســیلی در تولید برق تاکنون 
از انتشــار بیش از یک هزار و 105 تن گازهای 
گلخانه ای جلوگیری شــده که تأثیر مهمی در 

کاهش آلودگی هوا داشته است.
وی گفت: تاکنــون 2۷ نیــروگاه تولید انرژی 
خورشیدی توسط شــهرداری اصفهان احداث 
شده است که در حال حاضر تمام آن ها به صورت 
کامل و با ظرفیت نامی در حال تولید انرژی است. 
معاون خدمات شهری شهرداری اصفهان با اشاره 
به رویکرد بهره گیری از انرژی های تجدیدپذیر در 
شهرداری اصفهان افزود: براساس برنامه ریزی 
مدیریت شهری درخصوص توسعه انرژی های 
تجدیدپذیر در اصفهان، حرکت به سمت اجرایی 
شدن این موضوع از اهداف اولویت دار شهرداری 
اصفهان اســت. وی تصریح کرد: بــا توجه به 
ضرورت و اهمیت به کارگیری توسعه انرژی های 
تجدیدپذیر به منظور جلوگیری از آلودگی های 
محیط زیستی و کاهش استفاده از سوخت های 
فسیلی، باید به صورت کامل شاهد به کارگیری 
انرژی های پاک باشیم. معاون خدمات شهری 
شهرداری اصفهان به اتصال نیروگاه خورشیدی 
100کیلوواتی سالن اجلاس اشاره و اظهار کرد: 
این نیروگاه از سال گذشته به شبکه سراسری 
توزیع برق متصل شده اســت و ماهانه 15هزار 
کیلووات ساعت به ظرفیت شبکه سراسری برق 
اضافه می کند. این میزان تولید انرژی الکتریکی 
از محل نیروگاه های خورشــیدی باعث کنترل 
و کاهش انتشار گاز دی اکسیدکربن به محیط 
زیست شده اســت به گونه ای که از چند سال 
گذشــته که ســاخت نیروگاه های خورشیدی 
در دستور کار شهرداری اصفهان قرار گرفته تا 
مهرماه سال جاری از انتشــار بیش از یک هزار 
و 105 تن گازهای گلخانه ای جلوگیری شــده 

است.
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استان ها
Provinces9 شهردار کرج اظهار کرد: 

 انجام تملکات پروژه 
»تعریض بلوار ارم«

البرز / حمید بختیاری: شهردار کرج با تاکید 
بر اینکه تملکات پروژه تعریض بلوار ارم در حال 
انجام است گفت: برای تحقق این مهم 46میلیارد 
ریال اختصاص یافته اســت. علی کمالی زاده با 
اشاره به اینکه تملک و آزادسازی املاک واقع در 
بلوار ارم جزو اولویت های شهرداری است اظهار 
کرد: توسعه، تعریض و تکمیل راه های مواصلاتی 
درون شهری که بعضاً موجب تحمل زحمت برای 
شهروندان می شود، به جد در دستور کار قرار دارد. 
کمالی زاده، با اشــاره به اینکه در محدوده پروژه 
تعریض بلوار ارم چند معارض دولتی وجود دارد 
گفت: بعضی از این ارگان های دولتی شامل وزارت 
نیرو، هواناجا نیروی انتظامی و بنیاد تعاون سپاه 
است که توافقات لازم در خصوص تملک آن ها 
صورت گرفته است. شــهردار کرج کل بودجه 
تملک بلوار ارم مهرشهر را 46میلیارد اعلام کرد و 
افزود: این مهم توسط منطقه به طور کامل جذب 
شده است. کمالی زاده درخصوص تملک املاک 
شخصی واقع شده در پروژه نیز گفت: برای تملک 
املاک شخصی اقدام شــده و توافقات بعدی به 
ارزش 200میلیارد ریال در دســت اقدام است. 
وی در بخش دیگری از سخنان خود به موضوع 
رفع معارض دیوار پایگاه هوایی ناجا اشاره و اضافه 
کرد: طبق هماهنگی های صورت گرفته با معاونت 
مهندسی کل ناجا و فرماندهی نیروی انتظامی 
استان البرز، عقب نشینی و توافق ضمنی صورت 
گرفته اســت و در حال حاضر اقدام به برداشت 
اعیانی های موجود در محدوده بلوار ارم شده است. 
شهردار کرج اضافه کرد: بلوار ارم یکی از راه های 
ورودی و خروجی جنوب شرقی کرج است که به 

محدوده ماهدشت و کیانمهر متصل می شود.

خبر ویژه  

مدیر مجتمع سنگ آهن سنگان عنوان کرد:

تأمین یک میلیون تن سنگ آهن دانه بندی مورد نیاز ذوب آهن اصفهان
طبق برنامه ریزی صورت  فولادشهر/ گروه استان ها

news@ naslefarda.net گرفته تا پایان امسال،  یک
میلیون تن ســنگ آهن 
دانه بندی به ذوب آهن اصفهان ارسال خواهد شد. مدیر مجتمع 
سنگ آهن سنگان در جلسه پایش عملکرد این مجتمع با اعلام 
این خبر گفت: تناژ استخراج در این مجتمع طی هفت ماه سال 

جاری به بیش از هفت میلیون و 200 هزار تن رسید. علی همتی 
اظهار داشت: این میزان عملکرد در برابر استخراج چهارمیلیون و 
600 هزار تنی مدت مشابه سال قبل، از رشد 5۷درصدی حکایت 
دارد. وی گفت: میزان ارسال سنگ آهن دانه بندی شده به شرکت 
ذوب آهن اصفهان از ابتدای فروردین تا پایان مهرماه امســال با 
رشد 160 درصدی نسبت به دوره هفت ماه سال 98 همراه شد. 

مدیر مجتمع ســنگ آهن ســنگان تصریح کــرد: کل فروش 
سنگ آهن دانه بندی شده مجتمع سنگان در مدت مورد بررسی 

به مرز 550 هزار تن رسید.
وی یادآور شد: طبق برنامه ریزی صورت گرفته تا پایان امسال،  
یک میلیون تن سنگ آهن دانه بندی به ذوب آهن اصفهان ارسال 
خواهد شد. همتی به تشریح حوادث این مجتمع پرداخت و گفت:  
ضریب شدت حوادث در سال گذشــته به یک صدم رسید که 
کاهش 66 درصدی را نسبت به سال 9۷ نشان می دهد. از سوی 
دیگر ضریب تکرار حوادث نیز با افت 68 درصدی )نسبت به سال 

ماقبل( به 0.۷4 رسید. وی در ادامه به برنامه افتتاح کارخانه های 
جدید فرآوری سنگ آهن در مجتمع سنگان اشاره کرد و گفت: 
در حال آماده سازی زمینه برای تأمین خوراک واحدهای جدید 

هستیم. 
گفتنی اســت بنا بر اعلام حــوزه خرید ذوب آهــن اصفهان، 
در هفــت ماهــه منتهی بــه پایان مهرمــاه ســال 98 حدود 
340 هزار تن ســنگ آهــن از این مجتمع دریافت شــده بود 
 که در ۷ ماهه اول ســال جــاری این مقدار حــدود 240 هزار 

تن است.
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